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Strazacy majq nowy woz bojowy
CARDEIA. Gardejscy strazacy otrzymali nowy w6z

bojowy mark] MAN. Zakup samochodu ratowniczo-

gasniczego byt mozliwy dzi^ki radnym, ktorzy

rok temu przekazali na rzecz Ochotniczej Strazy

Pozamej w Gardei dotaq? w wysokosci 425 tys. zt.

Nowoczesny w6z kosztowat ostatecznie 650 tys. zt., a

juz od 1 marca strazacy b^da mogli z niego w petni

korzystac i niest pomoc potrzebujacym.

    Ochotnicza  Straa  Pozar-

 na w Gaidei to jednostka wcho-

dzaca w sidad krajowego syste-

 mn ratowniczo-ga^niczego. Gar-

dejska OSP na brak wyjazdow,

przede -wszystldin do wypad-

kow drogowych, narzeka6 nie

moze. Co kilka dni, na przebie-

gaj^cej pnez gmmg drodze kra-

jowq 11155, dochodzi do sthiczek

i wypadkow, czasami takze tra-

gicznych w skutkach. Pierwszy-

mi. kt6ny mosq poinoc ofiarom

tych zdarzen sq wlainie straza-

cy z Gardei. Stale, na wyposa-

zeniu gardejskiej JEdnostki OSP

nmszq si^ wiec znajdowac dwa

sprawne wozy stiazackie. Do tej

pory strazacy 'dysponowali dwo-

ma wozaini bojowymi, ale ma-

j'ace Juz za sobq fcUkadziesial lat

sluzby wjednostkach straiy po-

zarnej. Jednym z nichjest ponad

40-letni Jelcz, kt6ry inimo swe-

go s^dziwego wieku nadat pozo-

stanie oa wyposazeniu jednost-

 ki w Gardri. Drugi w6z strazadd

 CMaginis) najprawdopodobniej

 trafi do OSP w Czarem Dolnem.

   Chociaz nowy samochod jest

juz w Gardei to strazacy chca

go wlaczyc do nieaieilia pomocy

dopiero od i marca, Ma to swo-

j'e uzasadnienie w tym, ze nowy

w6z trzeba od podstaw wyposa-

zyfi w spra{t potnebny do niesie-

nia pomoQ^podczas wypadkow

drogowyfch CEy. poiarow; Gilyby

strazacy chddi zakupic sam&-

chod konipletme wyposazotiy.

w6wczas koszt tekiego auta'^y-

moslbyponad imlion ziotych. W

rozmowie z HKurierem Kwidzyn-

skim'1 strazacy podkrrflaja, ze

dwa tygodnie to odpowiedni czas

na wyposazenie samodiodu i na-

uraenie siekorzystania z nowego

poj'azdo.

   -OtizymaliSmy nowuczesne

auto, ktoiego trzeba si^ po pro-

stu nauczy@ obslugiwai. Do tego

samochodu kazdy ze strazakow

N(^^tefe^i<^lUHirtta@|Ml4ikfcfiitr@fate.             @                hit^a^

musi sie.iiajzwyczajniej pnyzwy- wyposazosyi wtedy przeprowa" siada zbioraik mieszczacy 4200-

czai6,poznafijegotajmk].Ponad- dzimy Idlka probnych wyjazd6w litrow wody - infonBTlje Jacek

tosainochodjestwyposazoaytyl- czy iwiczen polegajacydi na roz- Reowicz.slrazakzOSPwGardei.

kowmolopomp^. Przez najbliz- wijaniii sprz?tu. Cieszy nas row-

sze dni zostame'wit^ kompletnie niez to, ze otnymany MAN po-                         (RB)

I^ri-mi-^'T^S^^gS^j^^lA'.^^'AI^

Poprawiq si^

mowil o tym bnrnustiz Marekme ukiywa prezes Pogoni Irene-we wsparcie ze 5rodk6w n

Szillc.NSeiihywaIztczeicpo-mifatiek.Podkreflt.zeehocuisterialaycb, remont zostum

nueszczen jest wprost w fatal-kwota 290 tys. ri. jest sporymkonczony. Wszystko jest u

tyn.stmie Dhtego od poczijt-zastByMemfiEamo@ymtojed-leznione od ewentuatoq dota-sierpma czyB na poczalkn no- labynapoprawewaninkowpra-

ku by! 2@olamitaem pnekaza-tat mozt me v^toczyc na pe-q. z mmiiterma sportu i pro-wgosezoDBlieow^o.konciw- c, posz@B6to.rt sekcji klubn

mapie,i,dzyna@ontklubo-!en remont tego-budynku. Dl>-cedm, pudaigowej. Chcieli-talata to jeszczE ctas w mi^s N.pe@non@st.<honpSo
wegoohekhi^udyBEkjBlwh-tego pribuaT dadaczezame-byimy aty fim., kt6r. wer.hdnej pogody, @i(e m pewno daby sif srtcj, szacho^kZ
moSa,imiasta,al.p@aaje@rzaj>rio,y,-ro@ll.ezwmo@kopnetog, przystapih do jego re-pondzilibyimysohieprzaW obecmekorzytt. z pomieazen

uzyczemuPoEOmPrabu^Swo-kolejne srodh co MmiBterstwiBOntn w czasie pm@, w roz-kilka tygodm bez pomicszczen domu kultmy PODadto dziall-

]e.t,@tn.sc,maj.z)ri-Sportu @Wa@e. @g^wtacb li60@,ch. MBB fa ,asocjahyd, - irfornnrje Ire@us, j,c.l pRy @i"S Pak,?-

k,^ llV I ^h -^"'^'@"t'i1'11'-"yd-pocz,tek cze@ca. By!.-fariek, prezes PoBoui Prabuty. A.r6wmEzmialabys@ojemiq-
ku przez klub, z jego wlasnychbll ziozy wmosek o dotacjis doby to dll.nas fantaityczna wia-scetuznrn-aadiome

Srodkow.bylbyniestetyniemoz-ministerstwa sporti.. Dod.t-domoidi), gdyhy @szystlae pra-GrmitownamodeniizaciEpo-

ll@y. -ko@e mimaerillne pitrdadzece zoilaly uhmczone do toncamiesazennastadiomepozwoli- (KB)
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SADLJNKI. Okrfo setka os6b prTys^a do miejscowej swietlky na spotkanie zorganizowane przez klub rednych ,,Dziataj'my Razem -

Szansa dia Mtodydi". Radni wyjasniali na'nim mieszkaftcom, gdzie dostrzegli nieprawidtowo@ci w wydatkowaniu pubficznych pieni^dzy

i diaczego zdecydowali si^ zawiadomic o tym kwidzynska'prokuratur^. Wed+ug nich stowarzyszenie ,,Plejada" byta tzw. stupem w celu -

uzyskania srodkow na budow? ptacow zabaw.

- W moim przekonaniu stowarzyszenie zostato perfidnie wyfcorzystane. Pani w6jt wiedziata, ze ,,Plejada" nie ma w statucie tych

dziedzin, kt6re proponowata im do zrealizowania - stwierdzit Waj'ciech Berent, przewodniczacy rady gminy.

   W miniona sobote, w Swiet

cy wiejskiej w Sadlmkach, kl

radnycb Jtaialajmy Razem

Szansa dia Mbdych" postano

zapozna6 imeszkancow z pism

mi, kt6re traiily do kwidaynski

Idubu w spotkanin wzi^la uda

takze wojt Elzbiete Krajew

Frekwenqa podczafi spotkan

byta bardzo wysoka co iwiadc

jedynie o tym, ie mieazkan

dic4 znaii przyczyny siderowan

daniesien do pn@kuratury. 21

zone pisma odczytal Wojde

gininy. Wedhg autorfw zawi

donuenia, Prolturatura Rqon

wa w Kwidzynie zostah poin

mowana o meprawidbwofcu

 zwiazanych M sprzedazq

dziaiek i wynAajac^ z tego tytu

 opiate planistyczna. W piinue

 prolniratmy mowa jest takze

 stowa^szeniu ,Plejada", ktfi

 otizymalo z budietu gminy w

 sokq pozyralie.

    M<j@da"byt@

    tzw. riupMn w criu

    uzysluml@irodk6wiu

    budowfpl@c6wzabj

    Antony pisma sugenwali,

 wijt Elzbieta Krajewska iwia

 tyfinansowe popnez nicoalicM

 optat wylukajyych z praepis

 prawa pray spraedazy wspoinii

 nych 17 dziaiek. Oyayypa la

 zanudi ponadto, ze naby

 dziaiek wptacah pewne kwoty

 rzea mstyluqi dzialfljyych

 stytucji zmlazia SB; m-m. szkofa

 SadlmkadL Jednak iiajmecej k

 trowerip, wcdhig autnrow pis

 stowarzyszenia .Flejada" oieopro-

 centowanej pozyoki wkwode 304

 tys. d. Stowarayszenie ysyciksf

 prsessflayh nast^pnie na wybu-

 dowanie IdDai placcw zabaw na

 tereme gnuny. Wedtag wniosko-

 dawriw, udzielenie poz^xzki, a

 nastepme umoracnie je) cz^Sd w

 kworie 102 tyB. d, nasuwa wiele

 wqtpliwosd prawnych. Stowaizy-

 szenie zostata ponadto oekarinne

 o brak konta bankowego i nieslda-

 danie corocznych sprawozdan fi-

 naoswych. Dia autorow doniesie-

 nia do kwidzyoskiej prokuratmy

 ,,Flejada" byta tzw. stupem w cein

Ujsyskania frodkow na budowe

placfiw zabaw. Wniosek podpisah

siedmiu radnych.

   Na pnedslawione Tzrzaty we-

agowala w6jt Elzbieta Kr^ewska.

Zapytala czy 06oby podpisane pod

pigmem byty swiadome tego co

podpiscja- W odpowiedzi UElysza-

b, zc radm wiedaeli CD robia.

   RjdnYtwt@rdzi,i@

   zostol zmjnipulowny

   Z wypowiedziaiiymi alowy me

zgodzil sie natomiast radny Jaro-

slaw Gutmanski, ktory r6wniez

podpisal to pismo. Praypoinmal,

M w pierwszej wersji mialo ono

bye skierowane do rady gniiny, a

konkretnie do Komisji Rewizyj-

nej i lam rozpatraone.

   - Pozniej okazalo fie, ze wnio-

sek nie trafit do komisji tyflco do

prokuratmy. Mowilem wowczas.

ze miala by6 imia intencja tego

pisma, wszystko inialo bye wy-

jasniooe w gmmie. Nie chce sie

dzii osprawiedliwiafi, bo na tarn-

ten czas miakm za malo wiedzy.

Wyplynelo to jednak poza rad?

gminy i zajela sie tym proknra-

tura. Moun zdanicm bylo to tro-

azetzke zinanipulowaDe. Moze

niekt6ray mieszkaii(y po mojej

wypowiedzi bed^ tmszke zszo-

kowani, ale w ten sposob zabija

sie iniqatyw^ spoleczna Cchoda

o drialalnos^ aPleJady" - przyp.

red.). Przykro nu, ze dzis to m6-

wie, bo haslo ,dzialajmy razem"

nualo isc w kienmku odnowy

naszej gminy, a wyszlo na to, ze

jest zapelnie maczej - stwierdzil

radnyJ-Girtinanaki.

   W budiede briikujc

   pl@Hr@dxynaJcdiu|

   limpf, @ urna@ st@

    102 tyi. zt.
   Wojciech Berent mial od-

mienne zdanie niz jego Idubowy

 praedm6wca. Pnypommal, ze

 m.in. w sprawie stowarwszenia

 aPlejada" odbyhi sie kilka spo-

 tkan, podczas kl6rych dyskuto-

 wano nad tym ay zglosii spra-

 we do prakuratiiiy czy tez nie.

 Praypomnial rowniez, TO w6w-

 023 Jaroslaw Gutmanski nie by)

 przedwny zbzeniu doniesienia

 do prDkuratmy.

 @ Do dyskusji w sprawie ,Ple-

 jady wlaczyl sie lakze radny

 Miroslaw TadejewskL Zaznaczyi,

 ze dia mego czlonkowie siowi-

 rzyszenia to zupehlie obce osoby,

 ktoiych w wiekszosci me znal z

 imienia i nazwiska.

    - Jestem mieszkancem gnuny

 i radnym. Zaiezy ini na jq roz-

 woju. Plaamy podatki i kazda

 wydana ziotowka, co do klorej

 zachodzi podejrzenie, ze zostak

 wydana niezgodnie" z prawem,

 budzi moje watpliwosci.-Kazda

 wvdana. i nicrozlioona dot6wka

 to Bq nasze podatkL Jesli stowa-

 nyazenin nmorzono tak duzo

 pieniedzyi a w budzede gmmy

 niemapiemedzynajednalampe,

 to dia mniejest to po prostu szok

 - powiedziat M. Tadejewski.

    Bytyw6Jtmtot

    utysfak^fi ^* ktof

    W dyskusii gtos zabral tafcze

 Kaiol dyzewdd, byty w6it gmiiiy,

 a obeclie pracowmk kwidzynskie-

go Starostwa. Wyslapicnie pne-

wodniaqcego Wojciecha Berenta

 podsumcfwal tym. ze powiadamia-

 jqc prokuratur^ o ewentualnych

 meprawidlowoiciach,  praewod-

 nitzqcy rady me popeini wieflddi

 bledow, natomiastw6jt Knyewska

 unednicto tydi bl^dAw popelniac

 niepownna.

    - Patrzqc na to wszystko z

 perspektywy moich do^wiadcafl

  moge powiedzie@, ze mam satya-

 fakcje, ze ktos domosi na pania

 wojt do prokuratuiy) bo pani ro-

 bilato bardzo chetnie w stosunku

  do moje] osoby. Trzeba jednak

  uszanowac to, ze stowaizyszenie

  wykonalo kilka' faJDych zadan,

  ktore dzii sluzq mieszkancom

  - przypommal K. Czyzewski.

     Cmtn.Jert

     kontrolowair

     I sprawduir

     Wojt Elzbieta Krajewska nie
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